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The System for the Observation and Analysis of Disability is part of the Unified National System for Health Service in Bulgaria.


The system was designed after a detailed analysis of the incoming documents and their circulation had been performed and after various models had been designed and tested.


Some of the basic tables describing the output of the system are shown. The information from these tables is designed for the various levels of administration which are the carriers of social activities in the country and for the management of the Boards of Experts on Industrial Medicine.




Das hier beschriebene System zur Überwachung und Analyse der Arbeitsunfähigkeit ist Teil des vereinheitlichten nationalen Systems des Gesundheitswesens in der VR Bulgarien.


Die Konzeption des Systems erfolgte nach eingehender Analyse in praxi anfallender Dokumente und deren Umlauf und nach Planung und Testung mehrerer Modelle.


Aufbau und Inhalt einiger wichtiger Tabellen für die Auswertung der Daten werden mitgeteilt. Die Information in diesen Tabellen ist vorgesehen für verschiedene Verwaltungsbehörden, die für die sozialen Aufgaben im Lande verantwortlich zeichnen, sowie für die arbeitsärztliche Experten-Kommission.
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